

FOR CHINESE CITIZENS - TURKEY Official Turkey ETA Visa Online - Immigration Application Process Online - 土耳其官方签证在线申请 土耳其政府移民中心

土耳其电子签证（电子旅行授权）

土耳其在线签证是土耳其政府自 2016 年起实施的一种电子旅行授权。土耳其电子签证的在线流程可让持有人在该国停留最多 3 个月。



您正在计划土耳其冒险吗？然后，您将需要签证。获得电子签证是一个不错的选择，可以通过平稳、快速且完全在线的流程获得。因此，入住我们酒店，开启您无忧无虑的土耳其之旅。概述

获得签证的传统方法通常涉及访问大使馆。然而，获得土耳其签证的电子流程是通过在线机制进行的。它结束了前往大使馆和处理大量文书工作以获得签证的必要性。如果您赶时间，我们强烈建议您申请土耳其电子签证

符合资格的外国人 [土耳其签证在线申请](#) 希望出于旅游或商务目的前往土耳其的人必须申请常规或传统签证或 称为土耳其电子签证的电子旅行授权。

土耳其电子签证有效期为 180 天。大多数符合资格的国籍的停留期限为六 (90) 个月内的 6 天。土耳其在线签证是适用于大多数符合条件的国家的多次入境签证。

我们建议仔细检查您在申请过程中提供的所有信息。土耳其电子签证签发后，将无法更新任何详细信息。提交 [土耳其电子签证申请表](#) 确保您提供了准确的信息后。

大多数土耳其签证在线申请都会在一天内得到处理。不过，最好在计划旅行日期前至少 72 小时申请。批准后，您将在您指定的电子邮件地址收到电子签证。电子签证与您的护照相关联，但建议保留其打印副本。如果网络出现故障或无法访问，它将派上用场。

什么是土耳其电子签证或土耳其在线签证？

土耳其电子签证是土耳其政府授予的在线文件，允许进入土耳其。符合条件的国家的公民必须完成在本网站上提供他们的个人详细信息和护照信息。

土耳其电子签证是多次入境签证，这允许最多停留 90 天。土耳其电子签证是仅适用于旅游和贸易目的。土耳其签证在线是有效期为 180 天，自发行之日起。您的土耳其在线签证的有效期与逗留期限不同。虽然土耳其电子签证的有效期为 180 天，但您的持续时间每 90 天内不能超过 180 天。您可以在 180 天有效期内的任何时间进入土耳其。

土耳其电子签证是直接和电子链接到您的护照。土耳其护照官员将能够在入境口岸的系统中验证土耳其电子签证的有效性。但是，建议您保留一份土耳其电子签证的软副本，该副本将通过电子邮件发送给您。

土耳其签证申请需要多长时间处理

虽然大多数申请会在 24 小时内处理，但建议申请土耳其电子签证至少 72 小时，在您计划入境或登机之前。

土耳其签证在线是一个快速的过程，需要您填写土耳其签证申请在线，这可能只需五 (5) 分钟即可完成。这是一个完全在线的过程。土耳其在线签证在申请表成功填写并由申请人在线支付费用后签发。您可以使用信用卡/借记卡或 PayPal 以 100 多种货币为土耳其签证申请付款。包括儿童在内的所有申请人都必须完成土耳其签证申请。一经发出，土耳其电子签证将直接发送到申请人的电子邮箱。

谁可以在线申请土耳其签证

如果您计划前往土耳其旅行，申请土耳其电子签证可能是您的最佳选择。请注意，只有来自以下国家/地区的旅客才有资格申请电子签证，并且无需传统的大使馆访问即可进入土耳其。以下国家的公民可以申请电子签证，在 90 天内前往土耳其，停留 180 天：

外国公民希望出于旅游或商务目的前往土耳其，必须申请普通或传统签证或称为电子旅行授权。土耳其签证在线。虽然获得传统的土耳其签证需要访问最近的土耳其大使馆或领事馆，但来自土耳其的公民土耳其电子签证符合条件的国家可以通过填写简单的土耳其签证申请表获得土耳其电子签证。

申请人可以通过手机、平板电脑、PC 或电脑申请土耳其电子签证，并使用此工具在他们的电子邮件收件箱中接收 **土耳其签证申请表**。以下国家和地区的护照持有人可以在抵达前付费在线获取土耳其签证。

以下国家和地区的护照持有人可以在抵达前付费获得土耳其签证在线。这些国籍的大多数人的逗留期限为 90 天内的 180 天。

土耳其电子签证是 **有效期为 180 天**。这些国籍中的大多数人在六 (90) 个月内的逗留期限为 6 天。土耳其签证在线是一个 **多次入境签证**。

在土耳其边境可能会询问土耳其在线签证申请人的文件

自给自足的手段

可能会要求申请人提供证据，证明他们在土耳其逗留期间可以在经济上支持和维持生计。来回机票。

申请人可能需要证明他们打算在申请土耳其电子签证的旅行目的结束后离开土耳其。

如果申请人没有续程票，他们可以在将来提供资金证明和购买票证的能力。

打印您的土耳其电子签证

在您成功为您的土耳其签证申请付款后，您将收到一封包含您的土耳其电子签证的电子邮件。这是您在土耳其签证申请表上输入的电子邮件。建议下载并打印一份您的土耳其电子签证副本。

您的土耳其官方签证已准备就绪

在您打印出您的副本后 **土耳其签证在线**，您现在可以持土耳其官方签证访问土耳其，享受它的美丽和文化。您可以参观圣索菲亚大教堂、蓝色清真寺、特洛伊等景点。您还可以在 **Grand Bazaar** 尽情购物，从皮夹克到珠宝再到纪念品，应有尽有。

但是，如果您正在考虑访问欧洲其他国家，那么您需要知道您的土耳其旅游签证只能用于土耳其，不能用于其他国家。[土耳其签证申请](#) 然而，好消息是您的土耳其官方签证有效期至少为 60 天，因此您有足够的时间探索整个土耳其。

此外，作为土耳其电子签证的土耳其游客，您需要妥善保管护照，因为它是您经常需要的唯一身份证明。确保您不会丢失它或将其随意放置。

土耳其电子签证 2024 年更新

土耳其电子签证 允许进入土耳其的游客根据其国籍获得单次入境签证或多次访问签证。该电子签证的有效期通常为自签发之日起六个月。

土耳其电子签证申请表 一般在几分钟内完成

访问 资格条件 获得土耳其电子签证

申请流程 包括三个阶段：填写表格、付款并保持电子邮件的访问权限

避免在机场排长队，希望获得 土耳其落地签证，建议的方法是获得土耳其电子签证

有条件电子签证国家的居民需要发达国家或地区的签证 申根区

确保您了解 土耳其电子签证的有效性 因为如果您的计划是连续停留超过90天，那么您必须离开土耳其并再次申请电子签证。

请遵循我们的提示 前往土耳其的商务访客

最后，检查 疫苗接种要求 为您访问土耳其。

Türkiye eVisa (Electronic Travel Authorization)

Türkiye Online Visa is an electronic travel authorization implemented by the Turkish government since 2016. The online process for a Turkish e-visa allows the holder to stay in the country for up to 3 months.

Are you planning a Turkish adventure? Then you will need a visa. Obtaining an e-visa is a great option and can be obtained through a smooth, fast and completely online process. So, stay with us and start your carefree trip to Turkey. Overview

The traditional method of obtaining a visa usually involves visiting an embassy. However, the electronic process of obtaining a [Turkish visa Application](#) is conducted through an online mechanism. It ends the necessity of traveling to the embassy and dealing with tons of paperwork to obtain a visa. If you are in a hurry, we strongly recommend you to apply for a Türkiye e-Visa

Eligible foreigners who wish to travel to Turkey for tourism or business purposes must apply for a regular or traditional visa or an electronic travel authorization known as the Turkish e-Visa.

The Turkish e-Visa is valid for 180 days. The limit of stay for most eligible nationalities is 6 days within a six (90) month period. Türkiye visa online is a multiple entry visa available to most eligible countries.

We recommend double-checking all information you provide during the application process. Once the Turkish e-Visa has been issued, it will not be possible to update any details. Submit the Türkiye eVisa application form after making sure you have provided accurate information.

Most Türkiye visa online applications are processed within one day. However, it's best to apply at least 72 hours before your planned travel date. Upon approval, you will receive your e-Visa at your designated email address. The electronic visa is linked to your passport, but it is recommended to keep a printed copy of it. It will come in handy if the network goes down or becomes inaccessible.

What is Turkish e-visa or Turkish online visa?

The Turkish e-Visa is an online document granted by the Turkish government allowing entry into Turkey. Citizens of eligible countries must complete their personal details and passport information on this website.

Turkey e-visa is a multiple entry visa which allows for a stay of up to 90 days. Turkey e-visa is for tourism and trade purposes only

Türkiye visa online is valid for 180 days from the date of issue. The validity period of your Türkiye online visa is different from the period of stay. Although the Turkish e-visa is valid for 180 days, your duration cannot exceed 180 days in every 90 days. You can enter Turkey at any time within the 180-day validity period.

The Turkish e-Visa is directly and electronically linked to your passport. Turkish passport officials will be able to verify the validity of the Turkish e-Visa in the system at the port of entry. However, it is recommended that you keep a soft copy of your Turkish e-Visa, which will be sent to you via email.

How long does it take to process Türkiye visa application

While most applications are processed within 24 hours, it is recommended to apply for a Turkey eVisa at least 72 hours before you plan to enter or board your flight.

Turkey Visa Online is a quick process that requires you to fill out the Turkey Visa Application Online, which may only take five (5) minutes to complete. This is a completely online process. Türkiye online visa is issued after the application form is successfully filled and the fee is paid online by the applicant. You can pay for your Türkiye visa application in over 100 currencies using a credit/debit card or PayPal. All applicants, including children, must complete a Turkish visa application. Once issued, the Türkiye e-Visa will be sent directly to the applicant's email address.

Who can apply for Türkiye visa online

If you are planning to travel to Türkiye, applying for a Turkish eVisa may be your best option. Please note that only travelers from the following countries are eligible to apply for an e-visa and can enter Turkey without a traditional embassy visit. Citizens of the following countries can apply for an electronic visa to travel to Türkiye within 90 days and stay for 180 days:

Foreign citizens wishing to travel to Turkey for tourism or business purposes must apply for a regular or traditional visa or known as the Electronic Travel Authorization Turkish Visa Online. While obtaining a traditional Turkish visa requires a visit to the nearest Turkish embassy or consulate, citizens from Turkey have the Turkish Electronic Visa-eligible countries can obtain a Turkish e-visa by filling out the simple Turkish visa application form.

Applicants can apply for a Turkish e-Visa via mobile, tablet, PC or computer and use this tool to receive the Turkish visa application form in their email inbox. Passport holders from the following countries and regions can obtain a Turkish visa online for a fee before arrival.

Passport holders from the following countries and regions can obtain a Türkiye visa online for a fee before arrival. The duration of stay for most of these nationalities is 180 days within a 90-day period.

The Turkish e-visa is valid for 180 days. Most of these nationalities have a stay limit of 6 days within a six (90) month period. Türkiye visa online is a multiple entry visa..

Turkish online visa applicants may be asked about their documents at the Turkish border means of self-sufficiency

Applicants may be asked to provide evidence that they can support and sustain themselves financially during their stay in Turkey.

Round-trip ticket.

Applicants may need to prove that they intend to leave Turkey after the purpose of travel for which they applied for a Turkish e-visa has ended.

If an applicant does not have a renewal ticket, they can provide proof of funds and the ability to purchase a ticket in the future.

Print your Turkish e-Visa

After you have successfully paid for your Turkey visa application, you will receive an email containing your Turkish e-Visa. This is the email you entered on the Türkiye visa application form. It is recommended to download and print a copy of your Turkish e-Visa.

Your official Turkish visa is ready

After you print out a copy of your Turkey visa online, you can now visit Turkey with an official Turkish visa and enjoy its beauty and culture. You can visit Hagia Sophia, Blue Mosque, Troy and other attractions. You can also shop to your heart's content at the Grand Bazaar, selling everything from leather jackets to jewelry to souvenirs.

However, if you are considering visiting other countries in Europe, then you need to know that your Turkey tourist visa can only be used for Turkey and not for other countries. However, the good news is

that your official Turkish visa is valid for at least 60 days, so you have plenty of time to explore all of Turkey.

Furthermore, as a tourist in [Turkey Visa Application Online](#) with Turkey eVisa, you need to keep your passport safe as it is the only proof of identity you will often need. Make sure you don't lose it or leave it lying around.

Türkiye eVisa 2024 Update

Turkish e-Visa allows tourists entering Turkey to obtain a single-entry visa or a multiple-visit visa depending on their nationality. This electronic visa is usually valid for six months from the date of issue.

Türkiye electronic visa application form is usually completed within a few minutes

Visit Eligibility Conditions Obtain a Turkish e-Visa

The application process consists of three stages: fill out the form, pay and maintain email access

Avoid long queues at the airport and wish to obtain Turkey visa on arrival, the recommended method is to obtain Turkey e-Visa

Residents of conditional e-visa countries require a visa from a developed country or region Schengen Area

Make sure you understand the validity of the Turkey e-Visa because if your plan is to stay for more than 90 consecutive days, then you must leave Turkey and apply for the e-Visa again.

Follow our tips for business visitors to Turkey

Finally, check the vaccination requirements for your visit to Türkiye.